

---



---

## RETURN

To an ADDRESS of the HOUSE OF COMMONS, dated the 31st March, 1874; For  
 “ a Return prepared from the Records of the Elections to the present House  
 “ of Commons, shewing the number of Votes polled for each Candidate in  
 “ the different Electoral Districts during the late General Elections; the  
 “ total number of Votes on the Voters' Lists of each such District, and the  
 “ population in each Constituency as shown by the last Census.”

By Command.

R. W. SCOTT,

*Secretary of State.*

DEPARTMENT OF SECRETARY OF STATE,  
 OTTAWA, 16th May, 1874.

---



---

## RÉPONSE

A une adresse de la CHAMBRE DES COMMUNES, en date du 31 mars 1874, demandant rapport fait d'après les Archives des Elections de la présente Chambre des Communes indiquant le nombre de votes enregistrés pour chaque candidat dans les différents districts électoraux durant la dernière élection générale, le nombre total des votes sur les listes électorales de chaque district et la population de chaque collège électoral telle qu'indiquée par le dernier recensement.

Par ordre,

R. W. SCOTT,

*Secrétaire d'Etat.*

BUREAU DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT,  
 16 mai, 1874.